## 建立基督為中心的教會

西 1:18; 太 22:38-40; 約 13:34-35; 太 28:19-20; 太 1:23

引言:教會的異象

- (一) 基督為元首
- (二) 基督的教導
- (三) 基督的命令
- (四) 基督的使命
- (五) 基督的同在

#### 結語:

讓我們照著教會的異象、在聖靈的帶領與幫助下建立一個基督為中心的教會、來彰顯基督的恩典與榮耀。

## 分享與討論

- 1. 在面對不同意見和決策時,我們如何確保所有選擇都以基督為中心,而不是倚靠人的想法?
- 2. 生活中有哪些實際的挑戰使我們難以愛神或愛人?我們如何突破這些困難?
- 3. 你是否曾經因為文化、世代或個性差異而與人疏遠?如何能在教 會中促進真正的愛與接納?
- 4. 我們如何能更積極地履行大使命?
- 5. 你是否曾有深刻經歷到「以馬內利」的時刻? 這如何影響你對教會的參與?

# **Building a Christ-centered Church**

Col. 1:18; Matt. 22:38-40; John 13:34–35; Matt. 28:19-20; Matt. 1:23 Introduction: The Vision of the Church

- (I) Christ as the Head
- (II) Christ's Teachings
- (III) Christ's Commands
- (IV) Christ's Mission
- (V) Christ's Presence

### Conclusion:

Let us build a Christ-centered church according to the vision of the church, under the guidance and help of the Holy Spirit, to reveal the grace and glory of Christ.

## Sharing and Discussion

- 1. How can we keep Christ at the center when making decisions?
- 2. What challenges make it hard to love God and others, and how can we overcome them?
- 3. How can we bridge cultural, generational, or personality differences in the church?
- 4. How can we actively fulfill the Great Commission?
- 5. How has experiencing "Emmanuel" shaped your faith and church involvement?